

Nouveau Produit / New product

Château PECH TAULIER MALEPÈRE

La Malepere, voici un **magnifique territoire viticole Languedocien** qui mélange les genres ! Un climat qui oscille entre méditerranéen (chaud) et océanique (humide), un carrefour entre la polyculture et la vigne, **une association unique** de cépages sud-ouest et méditerranéen. C'est ici, à deux pas de la cité de Carcassonne, que le **Château Pech Taulier** et ses vins se découvrent. Une vraie curiosité entraînant... si, si : on commence avec **une robe profonde** qui annonce avec justesse la concentration. Ensuite le nez est attirant avec des **notes intenses de cassis, réglisse et poivre frais**. Le plaisir continu au palais avec **des arômes de tapenade, de baies noires et de cacao**... **L'ensemble est long et raffiné**. Un grand vin qui vous accompagnera sur un carré d'agneau rosé et une purée truffée. A table ! Pour un moment de bonheur...

Malepere - a wonderful winemaking area in Languedoc where all categories are combined! The region is a blend of Mediterranean (hot) and oceanic (wet) climates, a crossroads between polyculture and the grapevine, and provides a unique association of grape varieties from south-western France and the Mediterranean. Here, close by the Cité de Carcassonne, you can explore Château Pech Taulier and its wines. These wines lead you from surprise to surprise, there's no doubt about it. To begin with, a deep colour, correctly presaging the wine's concentration. Then the aroma draws you in with the intense notes of blackcurrant, liquorice and fresh pepper. The pleasure continues on the palate with aromas of tapenade, berries and cocoa... The combined effect is long-lasting and refined. A great wine to be served with a medium-rare rack of lamb and truffled mashed potatoes. Lunch is ready! A pure moment of delight..



Jérôme et Aurélie VIC / Managing directors & wine growers
Les Domaines Robert Vic
Preignes le Vieux 34450 VIAS
Tél: +33(0) 4 67 21 67 82 Fax: +33(0) 4 67 21 76 46
www.preignes.com

